
Fra: Trond <trondl@online.no> 
Sendt: onsdag 15. august 2018 09:30 
Til: Andreas Granli 
Emne: Re: SV: VS: Nytt møte i viltfagrådet og val. 
 
Hei.  
 
Dette var ikkje så lett i år. Eg kan ikkje komme på møtet i kveld og Stian Sleire skulle stille, men han er 
blitt sjuk og kjem heller ikkje.  
Så håper du kan videreformidle info i mailen på møtet. 
 
Personer på valg: 
 
Øyvind Ullestad er vel fremdeles innvalgt for to år, men et år om gangen som leder. Han ønsker ikkje 
fortsette som leder men er slik eg tolker det fremdeles i styret et år til. 
 
Johnny Fonnes meiner han ikkje er i styret så ikkje veit eg?? Kanskje dere kan finne ein erstatning på 
møtet.? 
 
Sjur Brandtun er villig til å sitte videre.  
 
Eg er på valg og ønsker at noen andre overtar, men det er jo ikkje valgnemda sin jobb. Det må styret 
eller møtet finne ut av. 
 
I tillegg så er det fleire som ønsker ein gjennomgang av bakgrunn for viltfagrådet og hvilke oppgaver 
rådet har. 
 
Mvh Trond 

Sendt fra min iPhone 
 
10. aug. 2018 kl. 15:28 skrev Andreas Granli <Andreas.Granli@radoy.kommune.no>: 

Hei 
  
Etter mine papir er dei eg har satt opp riktig, men eg har gløymd Øyvind Ullestad. 
Leiar er på val kvart år, ikkje kvart andre som resten av rådet. 
  
Øyvind Ullestad, leiar, på val i 2018 
Sjur Brandtun: periode 2016-2017, på val i 2018 
Johnny Fonnes: periode 2016-2017, på val i 2018 
Trond Leikvoll: periode 2016-2017, på val i 2018 
  
Eg har henta opplysningane frå medlemslista satt opp 12.05.2016. Merk at dei som 
er politisk valt inn i rådet, føl valsyklusen til kommunen (4 år), posisjonen deira i 
rådet er likevel på val kvart andre år. 
  
Eg har ikkje tilgang på epost i helga, så ring meg eller send sms til tlf 481 491 62 om 
noko er uklart eller om du treng hjelp. 
  
  
Med helsing 

mailto:Andreas.Granli@radoy.kommune.no


  
Andreas Granli 
Rådgjevar landbruk 
Felles landbrukskontor Austrheim, Fedje og Radøy 
Tlf 56349068 
  
  
  

Fra: Trond [mailto:trondl@online.no]  
Sendt: 9. august 2018 23:24 

Til: Andreas Granli 
Emne: Re: VS: Nytt møte i viltfagrådet og val. 
  
Hei 
Fleire som meiner personene som er opplyst å vere på valg er feil. 
  
Kan du dobbelsjekke og gi ein tilbakemelding? 
  
Mvh Trond Leikvoll 

Sendt fra min iPhone 
 
3. aug. 2018 kl. 15:26 skrev Andreas Granli <Andreas.Granli@radoy.kommune.no>: 

  
  

Fra: Andreas Granli  

Sendt: 3. august 2018 14:12 
Til: 'trond@online.no'; 'stiaslei@online.no' 

Emne: Nytt møte i viltfagrådet og val. 
  
Hei 
  
Det kjem innkalling til nytt møte i viltfagrådet før eg går frå kontoret 
i dag. Møtet vert 15/8 på kommunehuset.  
Det var ikkje stort nok oppmøte på årsmøtet for å halde val og me 
må difor ha eit nytt møte. 
  
Medlemmar på val: 
  
Sjur Brandtun 
Johnny Fonnes 
Trond Leikvoll 
Stian var på  val i fjor, men eg har ikkje notert om det vart ein ny 
periode eller om det vart gløymd. 
  
  
Med helsing 
  
Andreas Granli 
Rådgjevar landbruk 
Felles landbrukskontor Austrheim, Fedje og Radøy 
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Tlf 56349068 
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